
Liemarka Vel  

Stiftet 9. september 2000 

Referat digitalt styremøte nr. 4/23 tirsdag 4. oktober 2023 

 

Til stede:  Anita Wang, Åshild Woxen Thoen, Tore A. Flygind, Kjell-Ole Gjestemoen og 

Stein Erik Halck. 

Forfall: Ingen  

Sak 21/23   Godkjenne siste referat styremøte 6. juni 
  Referatet enstemmig godkjent. 
    
Sak 22/23   Status økonomi 

Økonomien er fortsatt god – det betyr at vi blant annet kan se på nye investeringer i 
form av turskilt, krakker/bord og merking av stier.  
Saldo lagskonto er på ca. kr 46.000, -, saldo på skiløypekontoen er ca. kr 143.000, -.  
Kostnad for ny gapahuk blir totalt ca. kr 17.000, -. Styret takker Monter Nesbyen og

 Sparebankstiftelsen Hallingdal og Sparebank1 Hallingdal Valdres for verdifull støtte. 
Det kjøpes inn en sag, snøskuffe, feiekost og en øks, samt kroker for oppheng. 
Utstyret henges i gapahuken ved Øyvatn. Det skiltes også inn til gapahuken der hvor 
stien går inn. Ansvar: Stein 
        

Sak 23/23 Forberedelser for løypekjøring.      
Slik det ser ut nå vil det ikke bli noe større dugnadsarbeider før vinteren. Styret har 
besluttet å fortsette med å preparere løypene til Fjølaset og hytteeierne der har utført 
en del dugnadsarbeid på disse løypene. Utover dette skal Liemarka Vel gå gjennom 
Eventyrløypa i Liemarka for å sjekke at det er nok bambusstikk.   
Det blir også tegnet avtale med en løypekjører til, slik at vi har 4 personer som kjører 
løyper. Etter at avtalen er inngått vil alle 4 bli meldt inn til Nesbyen kommune. 
Ansvar: Stein 

 
Sak 24/23 Utsendelse av løypeavgift. 

Tore forbereder utsendelse av løypeavgiften medio desember. Samme avgift som 
tidligere år. Ansvar: Tore 

 
Sak 25/23 Eventuelt. 

Infotavler.  
Infotavle ved Dypilen er i elendig forfatning. Styret fjerner denne og setter opp nye 
infotavler ved Øyvatn og ved Krøren. Ansvar: Åshild 
Skilt. Styret vurderer å skilte turstier til de mest benyttede turstiene.  
Det utarbeides et forslag til hvor det skal skiltes. Oppstart blir eventuelt våren 2024. 
Ansvar: Kjell-Ole. 
Benker. Styret kontakter grunneiere for å se på muligheter for å sette ut flere 
benker/bord. Aktuelle steder kan være ved Ausa og Lusvatn. Ansvar: Åshild 
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